收入及在职证明

兹证明         ，护照号或身份证号                   系我校教师，自      年   月进我校工作至今，现聘职务职称为             。近一年度该职工税前年收入约为人民币（大写）            元（含工资、教学科研津贴、住房公积金等）。

学校准予        同志自    年  月  日至    年  月  日赴         进修访学，访学期间学校同意为其保留职位，待其回国之后继续聘用。

特此证明。

电话：+86-571-8755 7316
E-mail: szgl@zufe.edu.cn

单位地址：浙江省杭州市下沙高教园区学源街18号

浙江财经大学人事处
年     月     日
CERTIFICATE
Dec. 17, 2013 
This is to certify that  Mr. or Ms. Name ( Passport No          ) has been working in Zhejiang University of Finance & Economics  as  Post  since Y  . His or Her pretax annual income is around       RMB, including salary, bonus and allowance.
We approve of Mr. or Ms. Name’s plan to pursue his or her research in Valparaiso University from Aug. 2013 to Aug. 2014 as a visiting scholar). We promise to keep the current position for him or her and reemploy his or her after he or she returns.
hereby certified.

Human Resources Division

ZheJiang University of Finance & Economics

Contact Information:

18, XueYuan Road, XiaSha District, HangZhou, ZheJiang, China, 310018

Tel. (+86) 571 8755 7316
Email: szgl@zufe.edu.cn  

单位资助证明

兹证明     ，护照号或身份证号                 ，为我校在职在岗教师，并已获得浙江财经大学资助前往                 留学，留学身份为访问学者，资助期限从    年  月  日到    年  月  

    日，资助方式为一般资助，资助额为      元。在进修期间学校将为其保留工作岗位。   
特此证明。

如有疑问请联系我们：

电话：+86-571-8755 7316

E-mail : szgl@zufe.edu.cn

单位地址：浙江省杭州市下沙高教园区学源街18号

浙江财经大学人事处

年     月     日
Certificate of Sponsorship
September 29, 2014

To whom it may concern, 

This is to certify that        (passport No.               ) has received the financial support from ZheJiang University of Finance & Economics to go abroad for    months. She will visit             as a visiting professor with a financial support of CNY        .     now is a full-time teacher of ZheJiang University of Finance & Economics, and is permitted to stay at      from February 24, 2014 to August 24, 2014. 

hereby certified.

Human Resources Division

ZheJiang University of Finance & Economics

Contact Information:

18, XueYuan Road, XiaSha District, HangZhou, ZheJiang, China, 310018

Tel. (+86) 571 8755 7316

Email: szgl@zufe.edu.cn

单位回聘证明

兹证明    ，出生日期      年  月  日，现为浙江财经大学       学院教师，主要从事       工作。     老师已在浙江财经学院任教    年。

浙江财经大学现批准     老师于      年  月  日至      年  月  日前往   国   大学访学   年，并同意在其出国期间保留其职位，待其回国之后继续聘用。

单位电话：0571-8755 7316

单位地址：浙江省杭州市下沙高教园区学源街18号

邮政编码：310018

浙江财经大学人事处

二○一  年  月  日

CERTIFICATE OF REEMPLOYMENT

January 14, 2013
This is to certify that Ms. (Mr.)        , born on          , is now a Teacher in School of         , Zhejiang University of Finance & Economics. She (He) has been working in Zhejiang University of Finance & Economics for     years.

Zhejiang University of Finance & Economics has approved Ms. (Mr.)         to pursue her (his) research at the University of       ,         from March 1, 2013 to August 1, 2013 as a visiting scholar, and has promised to keep her (his) working position and reemploy her (him) after she (he) returns.

hereby certified.
Human Resources Division

ZheJiang University of Finance & Economics

Contact Information:

18, XueYuan Road, XiaSha District, HangZhou, ZheJiang, China, 310018

Tel. (+86) 571 8755 7316
Email: szgl@zufe.edu.cn

附件：填写说明与规范：
1.Miss（未婚女士） Mrs(已婚女士)  Ms(女士)  Mr(先生)
2.日期格式
如：2008年3月8日，英式日期格式为：8th March,2008 或8 March,2008

                    美式日期格式为：March 8th,2008或March 8,2008
3.月份缩写（英文后面的点不要忘记）
	一月
	二月
	三月
	四月
	五月
	六月
	七月
	八月
	九月
	十月
	十一月
	十二月

	Jan.
	Feb.
	Mar.
	Apr.
	May
	Jun.
	Jul.
	Aug.
	Sep.
	Oct.
	Nov.
	Dec.


4.部分职务/职称简写
教师： Teacher （所有人通用）
教授   Professor

副教授  Associate Professor 

讲师    Lecturer

实验师  Engineer

高级实验师  Senior Engineer

助理研究员  Research Assistant
5..教职工申办签证过程中，如前往国家在华使（领）馆对在职证明有特别格式要求的，以使（领）馆要求为准。此材料只作参考使用。
